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Interpelujący radny: Beata Chrzanowska 

Radna, w związku z docierającymi informacjami, że funkcjonujący system naboru elektronicznego do 

szkół ponadgimnazjalnych ma jakieś luki, i te luki wykorzystują konkurenci szkół publicznych, zapytała, 

czy istnieje możliwość prowadzenia w następnym roku naboru elektronicznego, ale tylko i wyłącznie w 
szkołach publicznych? 
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